

To: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>
Cc: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>
From: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e)
Sent: Sun 5/2/2021 9:07:04 AM
Subject: RE: ACC/MCC concept-presentatie vaccinatiebewijs
Received: Sun 5/2/2021 9:07:05 AM

Hi 5.1.2e

Ziet er goed uit. Vraag me af of de sheets van 5.1.2e er in moeten.

Is wel heel gedetailleerd, gezien niveau van discussie in MCC. Ik maak deze opmerking vanuit mijn ervaringen in de MCC. Maar kan niet inschatten hoe noodzakelijk het is voor dit proces.

Verder nog belangrijk dat dat gedeelde eigenaarschap op onderdelen er in komt. Maar daar ging 5.1.2e naar kijken.

Naast het signaleren, komt daar dus onmiddellijk de governance bij kijken. Want dat zal men ook willen kunnen vinden.

Moeten we dan een interdepartementale stuurgroep hebben onder regie van VWS? Met werkgroepen per sector/departement n trekker? Dat zouden we dan gelijk af kunnen tikken.

Dit komt nu bij me op. Is niet de concrete suggestie die je vroeg. Ik wacht even die specifieke bijdrage van 5.1.2e af en dan kan ik altijd nog invoegen. Of sparren. Of allebei.

Groet

5.1.2e

Van: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>

Verzonden: zondag 2 mei 2021 10:21

Aan: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>

CC: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>

Onderwerp: ACC/MCC concept-presentatie vaccinatiebewijs

Dag collega's,

Bijgevoegd de conceptpresentatie. Ik heb hierin de dia's die 5.1.2e hebben aangeleverd (waarvoor dank !!!) verwerkt, en de opmerkingen van 5.1.2e ook meegenomen. Ik heb 5.1.2e gisteravond gevraagd om ook vast even mee te kijken en haar commentaar geprobeerd te verwerken.

Dus ik hoop dat we al een heel eind zijn.

5.1.2e wil jij zoals besproken de dia over de verwachtingen van de andere departementen voor je rekening nemen? Zit nu een placeholder voor in de presentatie als dia 12.

@allen: graag nog even aandacht hiervoor. Als jullie op of aanmerkingen hebben: hoe concreter jullie voorstel voor aanpassing hoe beter! Graag naar mij sturen voor 12 uur. Dan verwerk ik jullie commentaar en stuur ik het naar 5.1.2e voor eindredactie.

5.1.2e: wil jij dan a.j.b. de eindredactie voor je rekening nemen als je weer thuis bent?

Streven is om de presentatie om 14:00 bij 5.1.2e te hebben.

Heel veel dank vast allen!

Groet,

5.1.2e